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1 Opening
De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom.

2 Mededelingen
De voorzitter deelt mede dat wethouder Jacobs wegens familieomstandigheden afwezig is. Om die 
reden zullen ambtenaren vragen over het sociaal domein zoveel mogelijk inhoudelijk trachten te 
beantwoorden. 
De voorzitter licht het begrotingsproces in aanloop naar de algemene beschouwingen op 7 november 
nogmaals kort toe. 

3 Definitief vaststellen agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

4 Programmabegroting 2020
Deelnemers vergaderpunt: dhr. Heijnen, mevr. Franssen-Levels, dhr. Cremers, mevr. Huijs, 

dhr. Ambaum, dhr. Nijssen, dhr. Urru, mevr. Janssen 

Aantal personen tribune: 24

Portefeuillehouder / ambtenaar: W. Rutten / Verspaij, F.J.J.

Nog openstaande vragen / toezeggingen:

CDA
- Blz. 17, wat mag het kosten, baten toerisme, hoe kan het verschil tussen 2019 en de overige jaren 
geduid worden? Nadere duiding volgt (wethouder Heesakkers).
- Blz. 22, participatie, welke ondernemingen in onze gemeente werken op dit moment met mensen 
vanuit de participatiewet? Er volgt een - niet limitatief - overzicht (Paul Bremmers).
- Blz. 22, WAA, wat is de status van het onderzoek door Venlo? Informatie volgt in het eerste 
kwartaal van 2020 (Paul Bremmers).
- Blz. 14, investeringen, graag een toelichting op de gemaakte knip tussen uitgaven uit het ter 
beschikking gestelde miljoen voor duurzaamheid en de reguliere begroting. Het antwoord wordt 
nagezonden (wethouder Roelofs).
- Blz. 40/41, kan er een overzicht verstrekt worden van de kosten en de stand van zaken uitgaven 
gemeenteinitiatieven duurzaamheid. Het overzicht wordt nagezonden (wethouder Roelofs).
- Blz. 44, kaderstellende discussie, wanneer komen projecten in aanmerking voor een kaderstellende 
discussie? Beantwoording wordt nagezonden (burgemeester Rutten)
- Blz. 71, Oppe Brik, rol gemeente hardloopparcours / sinterbaan? De wethouder checkt de eerder 
gemaakte afspraken hierover (wethouder Heesakkers).
- Blz. 72, Oppe Brik, opbrengst woon/werk locaties boekwaarde? De tekst in de begroting wordt 
aangepast (wethouder Heesakkers).
- Blz. 88, BsGW terugdringen tekorten, wat is de stand van zaken? Deze informatie wordt 
nagezonden (burgemeester Rutten).



VLP
- Hoeveel kosten zijn er gemoeid met de bestrijding van de eikenprocessierups? Het bedrag wordt 
nagezonden (wethouder Roelofs).
- Er is een schriftelijke vraag ingediend over de ontwikkeling van het personeelsbestand op basis van 
o.a. deze begroting. Dat antwoord wordt nagestuurd.

BL
- Blz. 45, Openbare orde en veiligheid, thema's als arbeidsmigranten etc. leiden niet tot extra kosten. 
Graag een toelichting mede in relatie tot extra inzet van de BOA in het buitengebied. Deze wordt 
nagezonden (burgemeester Rutten).

SV
- Blz. 34, uit de tekst van de begroting kan meer herleiden dat de energiecode reeds als aangenomen 
wordt beschouwd en dat is niet zo. Hoe gaan we hiermee om tijdens de algemene beschouwingen? 
  De betreffende tekst in de begroting passen we aan, eventueel middels een addendum (wethouder 
Roelofs en college).
- Blz. 105, wat is de status van het onderzoek inzake de kringloopwinkel? Er volgt een 
raadsinformatiebrief voor de algemene beschouwingen op 7 november (wethouder Roelofs).

5 Sluiting
De voorzitter dank de aanwezigen voor hun aandacht en sluit de vergadering.


